

Til stede Frank, Valdis, Annika, Erik og Lisbeth

Afbud fra: Viggo, Gudrun, Claus og Lars og Jens

Referent: FS

NB mødereferater, laves fortrinsvis under mødet – forudsat der er en anden end ordstyreren som laver det.

Kommende bestyrelsesmøder:

18.08.2025 Afbud fra Viggo

16.09.2025 Afbud fra Viggo

15.10.2025 Ingen afbud

20.11.2025 Ingen afbud

Ferieliste:

Frank FS: uge 35, 36, 37, 41 til onsdag uge 42, uge 43 til onsdag uge 44

Viggo VL: uge 32 fra fredag d. 8 til uge 34 til torsdag d. 21

Lars LV: uge 32 fra d. 9 til og med uge 33 samt uge 36 fra og med d. 4 til og med d. 8

1 Bemærkninger til referat af sidste bestyrelsesmøde 19.06.2025

Ingen

2 Evalueringer og opfølgning

- **Musikften.** *Viggo følger op med Bent ift konkrete musikarrangementer og bookingaftaler*
- **Næste Frivillig onsdag d. 27.08.2025** *Tovholder: Frank været sat på. Vil gerne give opgave videre da FS er på ferie. Besluttet at Viggo tager denne.*
- **Økonomiansøgning til kommunen.** *Lars orienterer. På næste møde*
- **Rettigheder VIRK og MitID til VL** – *afklares mellem VL og FS. Dette så både VL, FS og LV har rettigheder*

3 Kommende projekter og arrangementer:

- **Arrangementtavle i gang:** *Fungerer pt. kører videre i nuværende regi. Tovholder : VL. Folk har klaget over at tekst er for lille. Fremover skal booking listen på arrangementstavlen udskrives i A3.*
- **Mødereferater på hjemmeside:** *udskydes til hjemmesiden kommer op at stå. FS har hængt op på tavle i gang.*
- **Fondansøgninger.** *Annika og Lisebeth er tovholdere. Vi aftalte at FS udarbejder projektbeskrivelser for projekterne tilsvarende det som er udarbejdet for terrassen ved teknikrummet- Fondsgruppen må gerne lave udkast til følgende fondsansøgninger*
 - *-slibning af trappen og repos 17.900 kr. + MOMS*
 - *-vægge i trappeopgang 7.500 kr. + MOMS*
 - *-terrasse foran teknikrum ca 10.000 kr. + MOMS (Søges hos Fog fonden, for ikke at påvirke andre fondansøgninger. Hvis Fog fonden ikke giver noget, kunne vi evt. søge STARK, men de giver normalt højest omkring 6.000 kr. i den lokale afdeling).*
 - *-stakit med betonsokkel nord for indkørsel ca. 35.000 kr. + MOMS**Fondsgruppen starter med at identificere relevante fonde.*

Ny hjemmeside. *Der er afholdt møde med Jørgen Bang d 6 august. Se mødenotat fra møde vedlagt. Samt første oplæg til design vedlagt. Jørgen skal have 5000 kr. for at udvikle en hjemmeside med et indhold svarende til den nuværende og 1000 kr. om året for at vedligeholde*

den. Dertil kommer udgifter til licenser. Her regner jeg med at vi skal bruge Wordpress (gratis), Hello (gratis) og Elementor (USD 7 per måned) til at bygge hjemmesiden. Se notatvedlagt .
Det er besluttet at vi går videre med Jørgen jf notat og oplæg til design.
Erik spørger mht regler med skat (indberetningspligt mv.) når vi hyrer håndværkere/konsulenter mv. Lars undersøger
Der er to domæner: -detgamleposthusgilleleje.dk som ejes af Kirsten Lindegaard, idet Pia Phil har placeret sine egne kontaktoplysninger hos såvel simply.com som punktum.dk - gillelejegamleposthus.dk, som ejes af Pia Phil. Se notat om navn vedlagt

- **Frivilligfest.** Frank har overtaget som tovholder. Se To do liste og drejebog som er udsendt 14.08.2025. Vi har accepteret tilbud fra Vaabengaard . jf udsendte. Ib og Kaj er inviteret. Plan gennemgået ingen supplerende bemærkninger. Vi rekrutterer frivillige på aftenen, hvis der er nogen der mangler.
- **Facebook:** Bent Larsen har overtaget FB siden ang Musikcafe. Bent vil gerne lægge yderligere ind på FB. Kunstudvalget lægger selv ind. Er der andre behov kontaktes VL.
- **Google drev:** VL kommer med oplæg. Etiketter og drev.(Etiketter er vist på plads?) FS snakker med VL og der fremkommer beskrivelse på næste møde.
- **Månedligt nyhedsbrev:** VL laver dette, Det kører. Ingen yderligere bemærkninger
- **Mailsystem:** Alle officielle emner ligger på Googlekontoen og alle i bestyrelsen kan få adgang, hvis de vil. Ingen nye oplysninger
- **Møde med Gribskov Kommune** ved direktør for børn, unge og kultur Camilla Ottesen d. 6/08. FS, og, LV deltog. Mødet var meget positivt og Camilla ville gerne være orienteret om hvad der foregår i huset så når der er arrangementer foreslår jeg at de enkelte grupper fremover sender orientering om dette til hendes sekretær (Pia Rosenkrands Strømsvik, prstr@gribskov.dk)
- FS sørger for at orientere grupperne om dette.
- **Gribskov Kommune Leder møder for 100 ledere** 4 gange 25 stk per gang d 13, 15, 22 august og 2 september. FS har fortalt lidt om Posthuset d 13 og 15 og Viggo har taget d. 22 august og 2 september. Ud over FS og VL er der været 3 repræsentanter for de forskellige brugergrupper med hver gang . VL har lavet en køreplan for dette udsendt til de der skulle deltage. FS oplyste at de første 2 møder 13 og 15 er gået godt i en meget positiv stemning.
- **Kulturnat 5 september 16:00-21:00.** Annika og Claus vil grille pølser mv. Programmet er fremkommet. Bestyrelsen er enig i at Viggo er tovholder herundermed koordinering af de grupper som vil være i huset.
jf plakat for Kulturnat 16.00-21.00 er der "Åbent hus, rundvisning og præsentation af nogle af posthusets brugergrupper kaffe på kanden og hjemmebag i Gilleleje Gamle posthus."
- **De gode ting** VL oplyser at Gudrun har reserveret "de gode ting" til Posthuset d. 3 – 5 oktober . Valdis Claus , Annika og Christian har meldt sig.
- **Håndværkere og vedligehold:** FS har bestilt afrensning og dybdebehandling af linoleumsgulv i Flygelstuen d. 18.08. Arbejdet er udført.
- **Vinduespuddning:** FS har indhentet tilbud på vinduespusning FS foreslår at dagliggruppen bliver tovholder. Bestyrelsen OK til at dagliggruppen går videre med dette.
- **Indkøb af rengøringsmidler** mv FS foreslår at dagliggruppen tager sig af det. Vi kan få leveret fra Rengøringsbutikken R1 (hører til JMV rengøring hvor vi har købt tidligere), alle køb over 1000 kr leveres gratis. Vi skal have fundet en tovholder i dagliggruppen Bestyrelsen OK til at dagliggruppen går videre med dette.

4 Nyt fra grupperne:

- **Moppegruppen** Tovholder fra bestyrelsen: FS. (Moppegruppen består af Søren Lystlund, Connie Hellensten, Gudrun Gustafsdottir, Anne Marie Pyzemysla, Birgit Hansen, Alice Worsøe) FS har afholdt møde med moppegruppen d. 14 august. Se udsendt ferat
- **Dagliggruppen:** Tovholder Frank (Dagliggruppen består af Annelise Thomassen, Ritta Bentsen, Connie Hellensten samt Birgit Lind og Lene Rafn, Birgit og Lene vil dog gerne være lidt mere løst tilknyttet). FS har afholdt møde d 7 august. Se udsendt referat.
- **Vinduespuksning:** FS har indhentet tilbud på vinduespuksning FS foreslår at dagliggruppen bliver tovholder. Der var enighed om at dagliggruppen går videre med dette.
- **Indkøb af rengøringsmidler** mv FS foreslår at dagliggruppen tager sig af det. Vi kan få leveret fra Rengøringsbutikken R1 (hører til JMV rengøring hvor vi har købt tidligere), alle køb over 1000 kr leveres gratis. Vi skal have fundet en tovholder i dagliggruppen. Der var enighed om at dagliggruppen går videre med dette.
- **Kunstudvalget:** Tovholder fra bestyrelsen; LV Der har været afholdt 3 x 3 ugers udstilling. Alle flotte udstillinger. Den sidste var en fotoudstilling som sluttede d 17. Se indmelding fra Billedkollektivet nederst i referat
- **Have gruppen:** Tovholder: Annika og Claus. Claus har taget sten op i indhak. Claus koordinerer nærmere opgaver med Frivillig onsdag (VL)
- **Vedligehold og drift, Gribskov Kommune:** Viggo og Frank har afholdt møde med Karen Fhær d 18.06. Jf Mail af 19.06.2025. FS har i mail af 14.08 (er videresendt til bestyrelse) rykket Karen for tilbagemelding på udestående opgaver.
- **Nøgler og låse:** Frank. Brugsanvisninger er sat op. Ingen nye oplysninger. (Vi skal på sigt have opdateret listen over hvem der har hvilke nøglebrikker – måske i løbet af vinteren? Vi finder tovholder på næste møde
- **Regnskab og medlemsstatus:** Lars orienterer på næste møde.

5. Eventuelt:

- **Router:** Ny Router er indkøbt. Navn: "GillelejeGamlePosthus og GillelejeGamlePosthus_EXTPW". Pass Word Post2025
- **Fotos af bestyrelsen:** Vi prøver at få taget nogle fotos. Tovholder skal findes. Både fotos og opslag. Hvem melder sig??
- **Firkanten hvor postkasse** tidligere har været placeret ønskes inddraget i have, forslag drøftet og besluttet. Frank har sendt orientering til Karen Fhær. OK med Karen Fhær. Udføres på Frivillig onsdag
- **Notat** vedr. suppleanter. VL har udarbejdet. Vedlagt her. notat gennemgået Erik var ikke enig i konklusion. Øvrige medlemmer var enige, derfor er notat taget efterretning.
- **Notat vedr. vores navn.** VL har udarbejdet Vedlagt her. Notat er taget til efterretning
- **Høringsperiode budget** 1 til 12 september. LV tager sig af dette
- **Stormøde for Kultur og Idrætsforeninger 21** august kl 18.00 – 21.00 Gilleleje Bibliotek FS deltager.
- **Vi er indstillet til "Seniorprisen"** Fredag d 26 september 2025 kl 19.00-21.00 i Gribskov Kultursal, 3200 Helsingør kl 19.00 -21.30 Annika og Lisbeth deltager. (efter møde Lisbeth er forhindret, LV deltager i stedet)
Temamøde 28 august 19.00 – 21 i Frivilligcenter Helsingør Vestergade 4, Helsingør om Inklusion og mangfoldighed – foreningslivet for alle. Er der nogen der deltager fra os ?? ingen har pt meldt sig. Det vil være godt hvis vi kunne deltage.

- **Rotte:** Jf melding fra kunstnerne (nederst) så er der observeret en stor mus eller rotte på rampen. Valdis kontakter kommunen mht. at få opsat fælder. Efter møde: Valdis har kontaktet Gribskov Kommune

6. Næste møde:

Næste møde: 16 september 2025 kl. 17. i Borgmesterstuen. (Afbud fra Viggo og Annika)

7. Bilag mv:

Bilag:

- VL notat om navn
- VLnotat om suppleanter
- Jørgen Bang notat efter møde om hjemmeside d 6 august
- Jørgen Bang (Powerpoint) 1 udkast til design af hjemmeside. ArbejdsGruppe om hjemmeside Procedure

Valdis udleverede denne her Evaluering af kunstudstillingen med Billedkollektivet med kursiv:

(Vi var enige om at den positive tilbagemelding er dejlig at få)

Kunstnerne gav udtryk for stor tilfredshed med udstillingen. Flotte lokaler, god beliggenhed, fik også solgt, stor ros til kunstudvalget-alt i alt meget taknemmelig for at kunne udstille i Posthuset og kommer meget gerne igen.

Der har været over 500 besøgende i de 3 uger udstillingen har været, til ferniseringen var der godt 150 besøgende.

Det er gået fint med, at andre brugere har været i huset.

Det eneste negative: Fredag d 15.08 mødte vi op til et rodet hus, branddøre stod åbne og køkkenet var ikke ryddet-bl.a. stod der flere termokander på bordet.

Udstilleren ringede og orienterede ansvarlig for udstillingen. (FS tilføjede at det må have været efter Kommunens besøg d 15.08 og at han måske ikke har været hele vejen rundt efter at kommunen var gået) Glasdøren i atelieret har en enkelt gang været ulåst

Udstillerne observerede i lørdags d 16.08 en stor mus eller rotte der løb på rampen

(Mht. manglende oprydning mv. d. 15.08 (FS tilføjede at det må have været efter Kommunens besøg d 15.08. FS beklagede at han måske ikke har været hele vejen rundt efter at kommunen var gået)

Notat om suppleanter i bestyrelsen for Gilleleje Gamle Posthus

1. Der har været rejst spørgsmål om hvorvidt suppleanterne i bestyrelsen for Gilleleje Gamle Posthus skulle rangordnes (altså en 1., en 2. og en 3. suppleant) og i givet fald hvem der så skulle indordnes hvor. Spørgsmålet blev aktuelt, da bestyrelsen ved sit første møde efter generalforsamlingen i april 2025 valgte en sådan rangordning.

2. Vi skal holde os til vedtægterne, her de gældende siden 30. september 2021. De relevante dele herfra:

- I §7 stk. 7) står der: "Valg af suppleanter til bestyrelsen. Vælges for 1 år ad gangen."
- I § 10 står der "Efter foreningens årlige generalforsamling konstituerer bestyrelsen sig ved valg af formand, næstformand og kasserer. Bestyrelsen fastsætter selv sin forretningsorden." samt "Suppleanter kan deltage, dog uden stemmeret".

Med andre ord står der ikke noget i vedtægterne om en rangorden af suppleanter. Disse bør derfor være ligestillede. Der står i øvrigt heller ikke noget om hvor mange suppleanter, der skal vælges. I foreningens tidlige faser har der været tre eller to suppleanter, på det seneste har der været valgt tre suppleanter ved de årlige generalforsamlinger.

3. Hvis et medlem af bestyrelsen skulle udtræde i løbet af en valgperiode, kan bestyrelsen vælge at inddrage en af suppleanterne som ordinært medlem.

4. Det er min opfattelse, at bestyrelsen i givet fald bør spørge alle suppleanter om de ønsker at indtræde som ordinære medlemmer, og hvis der er mere end en der er villig hertil, bør spørgsmålet behandles på et bestyrelsesmøde, hvor der så må træffes en afgørelse om hvem der udpeges – i denne sammenhæng bør suppleanter ikke deltage i mødet. Afgørelsen bør afhænge af hvem der bedst kan supplere de kompetencer, der på det tidspunkt er i bestyrelsen.

Viggo Lemche

Notat om vores navn.

1. Der hersker forvirring om foreningens navn, nogle steder angives det som "Det gamle posthus Gilleleje" andre steder som "Gilleleje Gamle Posthus". Forvirringen er mest på internettet, hvor personer tilknyttet foreningen har registreret følgende:

- detgamleposthusgilleleje.dk – registreret af Kirsten Gerd Alma Kelstrup Lindegaard, Sprydet 21, 3070 Snekkersten. Kirsten (og hendes mand) boede i Gilleleje, da foreningen blev oprettet. De er begge advokater, og deltog i foreningens møde med kommunen og forhandlingerne om den 15 årlige aftale, vi har med kommunen.
- gillelejegamleposthus.dk – registreret af Pia Fiil Christensen, Østergade 37, 3250 Gilleleje. Pia var medlem af PR gruppen fra starten og har i alle årene været ansvarlig for foreningens hjemmeside. Pia har nu tilkendegivet, at hun ikke ønsker at fortsætte med hjemmesiden.

Lige nu ligger foreningens hjemmeside på den først nævnte adresse, mens den anden er aktiv på den måde, at hvis man skriver den i sit søgefelt, så viderestilles man til den første.

2. På mail-siden er det mere entydigt i den forstand at vores mailadresse er "gillelejegamleposthus@gmail.com" og at der ikke er registreret nogen mailadresse under "detgamleposthusgilleleje@gmail.com". Men der findes en mailadresse som hedder "detgamleposthus@gmail.com" altså uden ordet "Gilleleje". Men den er ikke vores. Dette kan bidrage til forvirring på området.

3. På Facebook er det: Det Gamle Posthus-Gilleleje – så vidt jeg ved. Det burde vi måske også ændre nu, hvor Bent har overtaget? Men det haster ikke.

4. Vi skal følge vedtægterne. §1. Navn lyder "Foreningens navn er Gilleleje Gamle Posthus". Men vi skal også være kloge og undgå at fare unødigt hårdt frem. Spørgsmålet er, om vi skal bruge lejligheden nu, hvor vi skal have en ny hjemmeside op og stå, til at bytte om på navnene. Det står mig uklart, om dette kan gøres uden problemer (måske ikke – er der problemer med ForeningLET eller andet?) og om de problemer, der måtte være, er af afgørende betydning, eller om de relativt let kan løses. Under alle omstændigheder bør ejerskabet af vores hjemmesider flyttes, så det ligger ved en i bestyrelsen, og ikke som nu hos to andre, der tidligere var engageret i sagen.

5. Mit forslag er at se langsigtet på sagen. Det vil hjælpe alle at mindske forvirringen, og måske vi i første omgang kunne lægge den nye hjemmeside på "gillelejegamleposthus.dk" og så bruge den anden til at viderestille hertil?

6. Sidst, men ikke mindst, begge internetdomæner bør overføres til ejerskab af Foreningen, så det ikke er privatpersoner, der står for dem. Det fordrer, at Foreningen har et MitID erhverv, og det har den! Opgaven er derfor at få Pia og Kirsten til at overdrage ejerskabet af deres respektive domæner hertil. Det haster måske lidt.

Viggo Lemche

Opstartmøde - Det gamle posthus

GGP

Jørgen Bang

Notat vedr møde om hjemmeside 06.08.20

Hosting

Hjemmesiden skal hostes hos Simply.com. Der oprettes til en start et testmiljø (DGPtest.dk). Når hjemmesiden er klar skal domænenavn pege på testmiljø – alternativt skal hjemmesiden flyttes til nuværende Simply.com miljø.

Testmiljø.

>> Jørgen opretter testmiljø.

ForeningLet

Integration til ForeningLet forudsættes at kunne ske på en tilsvarende måde som på nuværende hjemmeside. Medlemssystemet vedligeholdes af Lars

Lars: lars.villemoes999@gmail.com 20626080

Indhold

Hjemmesiden skal indeholde de samme oplysninger som den nuværende med disse tilføjelser:

- Bookning lokale skal være ny funktion (selv booking foregår i ForeningLet)
- Sektion med Nyheder på forsiden
Knap: <Se nyhedsbreve>

Tekster og billeder kan hentes fra den nuværende hjemmeside i den udstrækning at de skal genbruges. De er i en dårlig opløsning ca 400x600 pixels. De må gerne være omkring 1000 x 1500 pixels.

>> DGP fremskaffer nye billeder.

>> DGP skriver introtekster til sektioner på forsiden

- Velkommen til Det gamle posthus
- Meld dig ind
- Husets brugere
- Arrangementer
- Kunst i posthuset

Logo kan klippes ud fra side med spiseklub

>> Jørgen klipper

Udseende

Hvordan skal den nye hjemmeside se ud – Stilen skal være enkel, rolig og moderne.

Farver skal være inspireret af nuværende forsidebillede.

Opdatering

Hvem skal kunne opdatere hjemmesiden. Der vil være statiske dele som web master skal opdatere og så kan der være andre dele som I selv ville kunne opdatere.

DGP skal selv kunne oprette:

- Nyheder,
- Kunst events,
- Nyhedsbreve,
- Dokumenter fra Generalforsamlinger,
- Donationer,

Økonomi

Hvad skal det koste. Jeg har tænkt på 5000 kr. for at udvikle en hjemmeside med et indhold svarende til den nuværende og 1000 kr. om året for at vedligeholde den.

Dertil kommer udgifter til licenser. Her regner jeg med at vi skal bruge Wordpress (gratis), Hello (gratis) og Elementor (USD 7 per måned) til at bygge hjemmesiden.

Tidsramme

November